
Referat 
styremøte  
 

Møtedato: Mandag 02.10.23 kl. 19:00-22:05 i konferanserommet i 2. etasje, Misjonshuset (MH)  
 
Til stede: Ingar Hjelset, Erik Gamborg, Liv Jorunn Skutlaberg, Brit Kari Urdal, Eivind Jåtun, Brit Lise 
Furset (1.varamedlem) og Frank Vorhaug (pastor) 
T.o.m. sak 106/23 var følgende også til stede: Tommy Strøm Andersen (ungleder-vikar), Joakim 
Salmelid (MUF-styreleder), Maren Sandvik og Marie Kjosavik 
Referent: Frank 
Åpning og noe å bite i: Erik 
 

Sak nr. Saker 

 Åpning og bønn 
Presentasjonsrunde av styremedlemmene i MUF og MH. 
 
Ordspr 22,6: Lær den unge den veien han skal gå, så forlater han den ikke når han blir 
gammel. 
Sal 32,8: Jeg vil gjøre deg vise og lære deg den veien du skal gå… 
Gud bruker Bibelen for å vise oss vei. 
 

106/23 Samtale med styret i MUF (Misjonshuset Ung Fellesskap) 
• MUF har vokst en del de siste årene. Det er også tilfelle dette studieåret. Ønsker å ha en 

form på møtene som favner alle. Styret har tatt initiativ til fast kjøreplan for 
forutsigbarhet. 

• Endring i ansattesituasjonen: 
o Tommys siste arbeidsdag som ungledervikar er 11.10.  
o Randi kommer tilbake for fullt (40%) 1.4.24,  

men 10% fra 1.12.23 og 20% fra 1.1.24. 
• Tommy har prøvd å være i forkant, for at det ikke skal være mer enn nødvendig på 

MUF-styret i vakansen. 
• Tommy og Tone hadde møte med møteledere og lovsangsteamledere sist uke, for å 

samles om en form og struktur på MUF-møtene. 
• Ønsker fra MUF-styret til MH-styret: 

o Kakebakere – har noen, ønsker flere. 
o Forbedere – ideelt sett både kvinne og mann.  

Forbeder presenteres kort ved navn i møtet.  
Også nevne at forbeder har taushetsplikt.  
Praksis i dag, at lovsangsleder oppfordrer alle til å reise seg under sang etter talen, 
slik at det er lettere å komme ut til forbønn.  
Ønsker gjerne flere forbedere/personer over MUF-alder til stede som tilgjengelige 
voksne. En trenger å bygge relasjon til noen over egen alder.  
Forbederne ønskes med på samling for aktørene kl. 19.00.  
Styret m.fl. oppfordres til å stille som forbedere på MUF. 

• Nytt i høst: Tolking til engelsk. 4 tolker som rullerer.  
Kan med fordel informeres om på kristiansand.nlm.no.  

• Ønske fra MH-styret til MUF: 
o Vi trenger flere Awana-ledere. Er det noen aktuelle i MUF? 

• Hvordan jobbes det for å inkludere alle de nye som kommer? 
o Har et sosialt fokus 2 ganger i mnd med quiz e.l. hvor en blander folk. 
o De 3 spørsmålene til samtale er et godt bidrag til samtaler/kontakt. 
o MUF-turer. 

• Bibelhelg – er det en utfordring at det også favner MUF-møtet? 
o Så lenge taleren kommuniserer godt med de unge, er det bare positivt. 



o Det har vært litt sårt at mange av de eldre går fort og ikke blir igjen i praten på 
tvers. Fellesskap her kan senke terskelen for MUFere til å komme på gudstjeneste 
søndagene. 

• Vi ønsker MUF en god weekend på Fredheim leirsted, Oggevatn 6.-8.10. 
• Takk til Tommy for tjenesten og Guds velsignelse over ny tjeneste i Randesund 

Frikirke! 
 

107/23 Godkjenning av innkalling med saksliste 
Godkjent med 4 eventuelt-saker. 

108/23 Godkjenning av referat fra møtet 18.9.23 
Godkjent. 
 

109/23 Økonomisk rapport pr. 31.08.23 v/Brit Lise Furset 
• Driftsinntektene 45.000 under budsjett, men 18.000 over fjoråret. 
• Kollekter 30.000 under budsjett. 
• Tilbakeføringsprosent og lokal fastgivertjeneste er over budsjett. 
• Fast givertjeneste sentralt 60.000 under budsjett. 
• Oppfordre folk til å indeksregulere fast givertjeneste. Nå har det vært en generell 

lønnsøkning på 5,2%. Gudstjenesteledere kan frimodig oppfordre til å gi så det 
monner uten å mase. Ingen grunn til å unnskylde kollekten. Vi ønsker misjon og vi 
ønsker å bygge menighet, og vi vet at det koster. 

• Kostnadene er lavere enn budsjett, så resultatet ligger bedre an enn budsjettert så 
langt (-281.000/budsjett: -548.000). 

 
110/23 Utleie – utsatt fra tidligere møter 

Potensiale og forutsetninger for økt satsing på utleie har blitt utredet og ble lagt frem for 
møtet. Utleievolumet må økes nærmere 10 ganger det vi har i dag, i forhold til de utgifter 
det vil generere med en satsing på utleie, før det gir reell inntekt.  
Tidsbruk for frivillige og egen tilgang til lokale, taler også imot en satsing på utleie utover 
slik det fungerer i dag. 
Ut ifra de svarene utredningen gir, anser ikke styret det aktuelt å gjøre en økt satsing, men 
vil oppfordre våre medlemmer til å bruke den ledige kapasiteten på huset.  
 

111/23 Ønske om å starte kor i Misjonshuset jfr. 104/23 
Etter forrige styremøte har sang- og musikkleder hatt en god samtale med initiativtaker 
for å få mer informasjon om rammer og ønsker.  
Sang- og musikkleder ser gjerne at disse to kor-initiativene finner sammen.  
Korlaget SYNGiHOP er konferert, og de ønsker ikke å ekskludere gjennom aldersgrensen 
som var annonsert. Tanken var å antyde repertoar, mer enn begrense alder. Korlaget 
åpner opp også for yngre.  
 
Styreleder og sang- og musikkleder fører videre samtaler for å finne en god løsning.   
 

112/23 Fremtidsrettet struktur  
– videreføring fra de to siste styremøtene 
 
1) Strategi vs. initiativ fra grasrota 

Er det noe vi skal legge ned for å gi kraft til ting som er viktigere? 
Momenter fra samtalen: 

a. I hvilken grad har menigheten eierskap til strategien? Vi trenger å 
kommunisere strategien stadig. Lage en plakat/hefte? Minne om i nyhetsbrev? 

b. Bevisstgjøring på at vi er Lys i byen. Be med oss folk. 
c. Vokte oss for å organisere oss i hjel. 

 



2) Kommunikasjon – rett til topps vs. gå tjenestevei.  
Det er viktig at de som har fått et ansvar for et område, opplever å ha reell ledelse av 
ansvarsområdet. 

Styret vil drøfte øvrige punkt som gjelder denne saken i kommende styremøter. 
 

113/23 Potluck 
Ny dato i stedet for 24.9: 19.11 etter International Sunday. 
 

114/23 Orienteringer og luftinger fra pastoren – delvis utsatt 
Flere nye medlemmer i høst. Misjonshuset har nå 308 medlemmer. 

 
115/23 Evalueringer siden sist - utsatt 

 
116/23 Eventuelt 

1. Ideer til fremtidige talere 
Et par navn ble nevnt.  

 
2. Julemessa 

Nye regler fra Lotteritilsynet gjør det lettere å arrangere lotteri med innsamlet beløp 
inntil kr 200.000,-, men betydelige innskjerpinger og nye forordninger for høyere 
beløp. Julemessa er langt over 200.000. Vi må enten skalere ned julemessa eller 
registrere oss på en annen måte. Det jobbes med dette på Misjonssambandets 
hovedkontor og regionalt. Vi må vente med å levere ut loddbøker til dette er avklart. 
Julemessekomiteen følger opp saken. 
 

3. Forespørsel om å sette opp filmen «Jesus Revolution» i Misjonshuset? 
Styret mener at det ikke er naturlig å sette opp denne filmen nå. Aktivitetsnivået er 
allerede høyt og belastningen på frivillige stor.  
 

4. DYPERE våren -24 
Brit Kari og Frank jobber videre med tanker presentert i møtet. 
 

  
 
Møteplan høsten 2023: 
7.11, 11.12 kl. 19.00-22.00. 

 

 

  

 


